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Spørgsmål 177: 

"Ministeren anmodes om at redegøre for, hvad der er kommet ud af det løfte om 

en forstærket indsats, der blev bebudet i svaret på spørgsmål nr. 170 af 23. januar 

2006, og hvorledes det stemmer overens med, at området iflg. svaret på spm. 138 

er blevet nedprioriteret?" 

 

Svar: 

Det er forkert, når det i spørgsmålet lægges til grund, at motorområdet generelt 

er nedprioriteret. 

 

Som det klart fremgår af mit svar på SAU spm. 138 (alm. del - 06/07), er det 

alene den ret ressourcekrævende opgave med manuelt at indsamle, konsolidere 

og bearbejde oplysninger til brug for udarbejdelse af diverse motorstatistikker, 

der er nedprioriteret. 

 

SKAT har valgt at anvende de herved frigjorte ressourcer på at holde trit med det 

stærkt voksende antal ekspeditioner på motorområdet, særligt vedrørende import 

og eksport af brugte biler, jf. mit svar på SAU spm. 120-125 (alm. del - 06/07). 

 

Som det også fremgår af svaret på spm. 138, er der som bebudet i svaret på SAU 

spm. 170 (alm. del - 05/06), i 2006 gennemført et pilotprojekt vedrørende valu-

taudlejningskøretøjer. Resultatet heraf er endnu ikke endeligt opgjort, men 

SKAT vil som nævnt i svaret på spm. 138 i løbet af 2007 på landsplan gennem-

føre flere kontroller af området hos udlejningsvirksomhederne. 


